# 《你需要唇彩的四大理由——唇彩让你更出彩!》

Lip glosses add some shine to your lips.

唇彩让你的唇更有光泽。

These lip glosses aren 't just beauty products; they also contain hydrating and moisturising benefits that keep your lips looking great all day.

唇彩并不仅仅是美容产品,它们还含有保湿和滋润成分,能让你的唇好看一整天。

Need to know about lip glosses? These are only a few reasons you should use lip gloss today.

需要了解唇彩吗?这些只是你今天要用唇彩的几个原因。



# 几分钟内放大你的美

Need a quick makeup fix? Grab a lip gloss. Applying a thick layer of gloss on your lips adds a glam, chic look to your look.

需要定妆喷雾?用唇彩吧。在唇上涂上厚厚一层唇彩,能给你的妆容增添一份魅力和 雅致。

It works great for both no makeup looks and full glam looks.

无论是素颜还是浓妆,唇彩都很搭。

# 2. Comes In a Variety

# 唇彩颜色多样

Lip glosses are versatile and come in a wide range of colours. Whether it 's a neutral colour, nudes, reds or metallics, these glosses compliment all of your looks.

唇彩用途多,颜色多。不管是中性色、裸色、红色还是金属色,这些唇彩让你所有的妆容锦上添花。

Nude glosses add the needed effect to a full makeup look, and on days you want to show off, a bold red lip gloss would be perfect.

裸色唇彩为浓妆增添所需的效果,你想展现自己的时候,大红色唇彩非常棒。

# 3. Highly Moisturing:

#### 高度保湿

With lipglosses, it 's bye to chapped lips and hello to moisturised lips. Lip glosses moisturise and protect the lips from wind penetration, cold temperatures, and ultraviolet radiation, reducing inflammation and allowing the healing of the lip tissue.

使用唇彩,让你远离干裂唇,迎接湿润唇。唇彩可以抗炎、促进唇部组织愈合,可以滋养唇部,保护唇部远离大风、低温和紫外线辐射影响。

### 4. Pocket Friendly:

# 价格合理

Compared to many lipsticks, lipglosses cost far less and do the work just as well.

和多数口红相比,唇彩花费少很多,效果却一样好。

